
 

Zápis č. 1 – 25. 10. 2021 

Přítomni: Členové školské rady – Libor Joukl; Petr Bárta (omluven z jednání);  

Jan Ruml; Pavel Podoba; Michal Šulc; Lenka Pečenková 

Host: Josef Charamza (ředitel školy) 

Program: 

1) stanovení jednacího řádu školské rady a schválení umístění kontaktů členů 

školské rady na WWW školy 

2) volba předsedy školské rady – předsedou školské rady byl zvolen Ing. Michal Šulc 

(nikdo nebyl proti, omluven pouze pan Petr Bárta) 

3) hlasování a schválení Výroční zprávy školy za školní rok 2020/2021 k 25. 10. 2021 

(všichni hlasovali jednomyslně pro, omluven pouze pan Petr Bárta) + diskuse  

4) různé 

- ředitel školy představil členům školské rady návrh na využití půdního prostoru školy 

(měly by zde vzniknout počítačové učebny, výdej jídla, kabinety pro učitele) 

 

- ředitel školy seznámil členy školské rady s aktuálními počty studentů ve škole 

(počet studentů ve škole je 360, každý rok je také přijímáno do studia 30-40 studentů 

učebních oborů) 

 

- z nabízených učebních otvorů již není Montér suchých staveb (důvodem je, že tento 

obor nebyl tři roky otevřen) 

 

- ředitel školy informoval členy školské rady o nově vzniklém maturitním oboru 

Dopravní stavby 

 

- další setkání školské rady bude naplánováno v březnu nebo dubnu 2022 

5) diskuse 

 

V Havlíčkově Brodě dne 25. 10. 2021 

Zapsal: Jan Ruml 

Ověřil: Michal Šulc 

 


